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KELLOKOSKEN KEHITTÄMISTOIMIKUNNAN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA 
 
Kokousaika:  11.3.2014 klo 18.30 – 20.33 
Paikka: Ravintola Ruukki 
Osallistujat:  

Kyösti Lehtonen (pj.) 
Liisa Palvas (vpj.) 
Hannu Helasvuo 
Heli Udd 
Laura Peussa  
Antti Seppälä 
Minna Höckert 
Ari Maskonen  
Aila Koivunen 
Asko Honkanen (siht.) 
 

poissa  Arja Taipale  
Kari Leppiaho 

 
 
ASIALISTA  
 
 
1. Kokouksen avaus 

 
Pj. avasi kokouksen klo 18.30. 

 
2. Koulujen hankesuunnittelun tilannekatsaus 

 
Hankesuunnitelman johtoryhmästä uudelleen valmisteltavaksi palauttamisen jälkeen on etsitty 
hankkeelle toteutustapaa ja -laajuutta, joka on tyydyttävä palveluverkkolinjauksista riippumatta ja 
joka ei rajoita koulujen myöhempää laajentamista.  
 
Ruukin koulun rehtori Seppo Ahonen alusti keskustelua.  
 
Käyty keskustelu: 
 

• Ensimmäinen hankesuunnitelma laadittiin, jonka jälkeen johtoryhmä päätti, että laaditaan 
kevennetty vaihtoehto. Kevennetyssä vaihtoehdosta on karsittu liikuntasali, jonka osuus 
kustannuksista on n. 2,5-3 M€. 

• Ruokahuolto on terveystarkastajan todennäköisen päätöksestä johtuen keskeytymässä 
yläkoululla jos ei tehdä edes välttämättömiä korjaustöitä. Vaikuttaa todennäköiseltä, että 
nämä välttämättömät korjaus- ja parannustyöt aiotaan tehdä ennen varsinaista 
laajennushanketta. Välttämättömien töiden jälkeen ruoan jakaminen on mahdollista, mutta 
valmistaminen ei. 

• Kaavamuutos tulee saada nopeasti eteenpäin, jotta uusi katu on valmis kun koulun 
työmaa perustetaan ja liikenne siten hoidettavissa taajaman läpi ongelmitta. 
Kaavamuutosta tulee edistää kiireesti ja varat tarvittaviin infratöihin on varattava. 

• Kuntaliitoskeskustelu tuntuu jarruttavan kaikkea päätöksentekoa, perusteetta tässä 
tapauksessa, koska taajaman koulutoimintaa on tarvetta ja joudutaan joka tapauksessa 
kehittämään. 

• Palveluverkkoon liittyen kyläläilsten mielipiteitä kuullaan mm. kuntalaisillassa 26.3. 
Kellokoskella. 

• Olevien liikuntatilojen osalta vaihtoehtoisten hankesuunnitelmien osalta on 
eroavaisuuksia: Pieneen alle 200 m2:n tilaan tulisi A-vaihtoehdossa opetustiloja. B-
vaihtoehdossa tämäkin liikuntatila täytyy säilyttää, koska korvaavaa ei ole tarjolla 
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Yläkoulun salia on tarkoitus käyttää muuhunkin kuin koululaisten käyttöön päiväsaikaan - 
käyttöastetta voidaan nostaa. 

• Uusi liikuntatila tarvitaan jo pelkästään olevien koululaisten käyttöön. 
• Teknisen työn tilat eivät vastaa tiloille asetettuja vaatimuksia. Tilanteen korjaamiseksi on 

käyty keskustelua vähintään kahdeksan vuotta. 
• Tuusulan kouluissa on oppilasmäärään nähden paljon tilaa, mutta Kellokosken osalta 

tilanne on parempi – Kellokosken tilat ovat keskimääräistä tehokkaammassa käytössä. 
• Kuvataiteen ja tekstiilityölle ei ole erillisiä luokkatiloja, mikä on erittäin harvinaista tämän 

kokoluokan koulussa. Tilojen puuttuminen aiheuttaa luonnollisesti käytännön ongelmia.. 
• Eskarilaisia on tulossa aiempaa ja odotettua enemmän ja tilapuutteesta johtuen 

eskariryhmät järjestetään aamu- ja iltapäivävuoroissa.  
• Alakoululaisia on tulossa lisää n. 50.  
• Keskusteltiin myös mahdollisuudesta rakentaa uusi Kellokosken päiväkoti Ruukin koulun 

yhteyteen, mutta siihen suhtauduttiin varsin epäilevästi tilanahtaudestakin johtuen. 
• Todettiin, että hankkeen eteenpäin ajamiseksi tulee olla aktiivinen kyläillassa, ottaa kantaa 

toimikuntana ja vanhempainyhdistysten kautta. 
 

Kellokosken kehittämistoimikunta oli yksimielisesti sitä mieltä, että laajempi A-vaihtoehto on 
kannatettavampi ratkaisu. Vaihtoehto noudattaa kunnan vastikään hyväksyttyä strategiaa 
paremmin ja on koulun tarpeisiin nähden välttämätön. On oikein kysyä, kohteleeko kunta 
tasapuolisesti kuntalaisia, jos Kellokosken osalta erikoisluokkatilat, liikuntatilat, tekstiili- ja 
teknisen työn tilat ja ruokailutilat ovat puutteellisia. Kaikelta osin em. tilojen osalta työturvallisuus 
ei ole riittävä. 
 
Kellokosken kehittämistoimikunta kysyy kunnanhallitukselta, miksei näihin puutteisiin ole jo 
puututtu?  
Toimikunta haluaa vastauksen myös edellisessä pöytäkirjassaan esittämäänsä vaatimukseen 
siitä, että kuntakeskuksen kaikki palvelumuodot, myös yksityinen perhepäivähoito, tulee ottaa 
käyttöön ennen kuin lapsia kuljetutetaan toisiin taajamiin päivähoitoon. 
 

3. Kalastuskauden avajaiset 
 
Kalastuskauden avajaiset pidetään la 17.5.2014. Helmikuun kokouksessa päätettiin ottaa osaa 
tapahtumaan. Sovittiin, että Honkanen varaa telttapaikan. Lehtonen lupautui auttamaan teltan 
kuljettamisen kanssa. Mahdollisia esiteltäviä hankkeita: 

• Koulutien kaavamuutos ja koulun hanke 
• Keskustan kehittäminen 
• Joenranta ja Linjapuisto I & II 
• Ruukin kehittäminen 
• Skeittiparkki 
• ,,, jatketaan seuraavassa kokouksessa 

 
4. Seuraavat kokoukset 

 
Aiemmin on päätetty, että kokoukset pidetään yleensä tiistaisin tai torstaisin klo 18.30 alkaen. 
Ravintola Ruukin tila on käytettävissä ainakin kevään kokouksiin. Sovitut kevätkauden kokoukset 
ja ennakkoon tiedossa olevat aiheet ovat: 
 
ti 29.4. Liikenneturvallisuussuunnitelma / liikenneinsinööri Laakso 
(la 17.5.  kalastuskauden avajaiset, ei toimikunnan kokous) 
ti 27.5. - 
11/2014 Yhteiskokous Jokelan toimikunnan kanssa, teemana esim. ”kunnan viranomaisten 

viestintää kehittämistoimikunnille". 
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5. Muut asiat  
 
5.1 Tuusulan kuntalaisillat 

 
Merkittiin tiedoksi, että palveluverkkoselvityksestä keskustellaan kuntalaisilloissa: 
Ti 25.3.  Jokelan koulukeskuksen auditorio 
Ke 26.3.  Kellokosken lukion juhlasali 
To 27.3.  Hyökkälän koulun auditorio. 
 

5.2 Kellokoski-päivä 
 
Liisa Palvas kertoi, että Me Kellokoskelaiset ry on järjestämässä Kellokoski-päivää lauantaina 
23.8.. Alustavasti on suunniteltu, että yhdistykset voivat tulla esittelemään omaa toimintaansa. 
Tapahtuman ohjelma on tarkoitus suunnitella yhdessä. Tapahtumapaikkana lienee Männistö. 
Tarkoituksena on tehdä tapahtumasta vähemmän markkinapainotteinen kuin Kalastuskauden 
avajaiset. Kellovene-regatta järjestetään. Liiikuntavaunu saataneen myös paikanpäällä. 
 

5.3 Omenapuiden leikkaamisen opetusta 
 
Omenapuun leikkausta opetetaan lauantaina 22.3. Omenalahden sillan länsipäässä. Merkittiin 
tiedoksi. 
 

6. Kokouksen päättäminen 
 
 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 20.33. 
 
 
muistion laati 12.3.2014 
Asko Honkanen 
toimikunnan sihteeri 
 
Jakelu: 
 
toimikunnan jäsenet 
kellokoskelaiset valtuutetut  
kunnanhallituksen jäsenet 
kunnanvaltuuston pj:t 
kuntakehitysryhmän jäsenet 
kunnan verkkosivut / Leena Eno 
Kellokosken kirjasto 
Keski-Uusimaa –lehti 


